
Stawki za urzędówki: dwa dni na opinię - wywiad z
adw. Dębowskim
"Kompromis jest zawsze najlepszym rozwiązaniem. Naczelna Rada Adwokacka ma
propozycje rozwiązań systemowych dotyczących spraw z urzędu. Także takich, które
mogą wzmocnić budżet, jeśli chodzi o koszty finansowania podwyżek za prowadzenie
tego typu spraw." - mówi w rozmowie z red. Anną Krzyżanowską adw. Rafał Dębowski,
sekretarz Naczelnej Rady Adwokackiej. Wywiad ukazał się na łamach Dziennika Gazety
Prawnej.  

Adw. Dębowski zwraca uwagę, że Naczelna Rada Adwokacka i Krajowa Izba Radców Prawnych
dostały dwa dni na przesłanie opinii do projektów zmian rozporządzeń dotyczących stawek.

"Gdyby nie wiadomości rozchodzące się przez internet, że projekty rozporządzeń zamieszczone
zostały na stronie Rządowego Centrum Legislacji, to informacja trafiłaby do nas zdecydowanie
później - zaznacza. - Nie da się odpowiedzialnie sporządzić opinii w tego typu sprawie w ciągu
jednego czy nawet kilku dni. (...) Zdrowy rozsądek usprawiedliwia zresztą to, że na wydanie
stanowiska na temat tak złożonych i ważnych spraw potrzeba więcej czasu. No, chyba że tak
naprawdę nie chce się poznać stanowiska."

(czytaj cały wywiad na stronie DGP)

(czytaj cały wywiad w formacie pdf)
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